
SESJA XXVII 6 lipca 2017r.

Protokół 
z XXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Liniewo

odbytej w dniu 6 lipca 2017r. w godz. od 9.00 do 10.25  w
Świetlicy GOKSiR w Liniewie

Ad.1
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ w sesji uczestniczy
15 radnych.

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście.
(Listy obecności w załączeniu do protokołu)

Ad. 2
Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych  i  Wójta  czy
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji

Radni 15 głosami „za” przyjęli porządek sesji który brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku dziennego.
3. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i wnioski radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) odwołania Skarbnika Gminy;
b) powołania Skarbnika Gminy;
c) zmian w budżecie gminy;
d) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na

lata 2017 – 2023.
7. Odpowiedzi na interpelacje radnych.
8. Wolne głosy i wnioski.
9. Zakończenie sesji.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Radni  15  głosami  „za”  głosami  przyjęli  protokół  z  XXVI  zwyczajnej  sesji  Rady
Gminy Liniewo z dnia 22 czerwca 2017r.

Ad. 4 
Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.

- udział z zakończeniu roku szkolnego w Zespole Oświatowym w Liniewie,
- udział w I biegu o puchar sołtysa sołectwa Liniewo,
- udział w zgromadzeniu członków ZUOK Stary Las,
- udział w spotkaniu Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych gminy Liniewo,
- udział w obchodach 25-lecia Związku Gmin Pomorskich.
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Działalność Gospodarcza, Ewidencja Ludności, Urząd Stanu Cywilnego,

6 – przedsiębiorców dokonało zmiany we wpisie działalności gospodarczej,  
2 – przedsiębiorców dokonało zawieszenia działalności gospodarczej, 
2 – przedsiębiorców dokonało zmiany w działalności gospodarczej, 
1 – przedsiębiorca dokonał wykreślenia z ewidencji działalności gospodarczej.

2 – pary zawarły ślub konkordatowy,
1 – para zawarła ślub cywilny,

Urodziło  się  2  dzieci,  dokonano  15  operacji  meldunkowych,  wydano  32  dowody
osobiste. 

RGKiR

- budowa dróg Wiśniowa, Topolowa, Kasztanowa,
- postępowanie przetargowe na utwardzenie mieszanką bitumiczno-asfaltową centrum
wsi Iłownica,
- utwardzenie kostką chodników w Orlu utwardzenie placów w Liniewie i Wysinie,
- kontynuacja prac budowy zbiorników retencyjnych w Orlu,
Podpisanie umowy na wykonanie przydomowej oczyszczalni ścieków w Dece,
- prace nad projektem wymiany sieci wodociągowej w Lubieszynie,
- budowa świetlicy wiejskiej w Starym Wiecu,
- odbiory wykonanych prac w świetlicy wiejskiej w Sobączu i strażnicy OSP w Liniewie,
- wniosek o pozwolenie na rozbiórkę szalet w Wysinie,
- zakup kosiarek i wykaszarek dla sołectw,
- postępowanie ws. remontu poszycia dachu sali gimnastycznej w Liniewie i remontu w
Zespole Oświatowym w Garczynie,
- dostawa wyposażenia do świetlicy w Sobączu i Chróstach Wysińskich.

RRiGN

- przetarg na sprzedaż nieruchomości,
- przygotowanie wykazu nieruchomości do sprzedaży,
- usunięcie kwiatostanów barszczu Sosnowskiego na terenach gminnych,
- kontrola stanu technicznego budynków komunalnych.

GOKSiR

- 24 czerwca „Noc Świętojańska” z biegiem o puchar sołtysa, dochód z zabawy został
przeznaczony na Środowiskowy Dom Samopomocy w Lubieszynie,
- 30 czerwca w Łęgowie odbyło się spotkanie MDP gminy Liniewo,
- 1 lipca odbył się wyjazd do Łeby – Park Dinozaurów.

Została podjęta inicjatywa w ramach konwentu gminy ws. drogi 224 jest informacja, że
Zarząd Województwa przychyla się do naszej inicjatywy, aby wyremontować odcinek od
skrzyżowania  w  Nowej  Karczmie  do  skrzyżowania  w  Rogazach,  przy  udziale  gminy
Nowa Karczma, wsparcie gminy Nowa Karczma też jest, jest również pozytywna decyzja
w sprawie kanalizacji w Lubieszynie dofinansowanie 2 mln zł oficjalnego pisma jeszcze
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nie  otrzymaliśmy,  ale  sygnał  otrzymaliśmy,  że  jest  rozpatrzone  pozytywnie.  W  dniu
jutrzejszym 7 lipca odbędzie się uroczyste wręczenie stypendiów Wójta.

Ad. 5
Interpelacje i wnioski radnych

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach – wpłynęło pismo radnego Ludwika
Szparkowskiego z prośba o zabezpieczenie nagrania z sesji chciałbym poinformować, że
nagranie zostało zabezpieczone.

Rozmawiałem  z  Panem  Krzysztofem  Michnowskim  i  Zarządem  Powiatu  kilka
razy nie wiem jak do nich dotrzeć, aby wykonali wpusty w kierunku Wysina, ponieważ
cała woda leje się do Wysina, czy jest to jakaś duża inwestycja, aby wykonać takie wpu-
sty chyba nie można się dogadać proszę o wysłanie pisma. Powiat Starogardzki i Kartu-
ski inaczej wygląda a nasza gmina nie będzie robić wszystkiego za powiat.  

Jerzy Bałachowski – chciałbym zwrócić uwagę na zły stan dróg śródpolnych.

Ludwik Szaparkowski – chciałbym zgłosić pilną potrzebę uregulowania odwodnienia przy
ul. Tęczowej regularnie po opadach stoi rozlewisko wody, Urząd Gminy już kilkukrotnie w
tym roku pompował wodę, może trzeba wstawić głębszą studnię chłonną albo zrobić odwod-
nienie, chciałbym również odnieść się do Pańskiej wypowiedź z poprzedniej sesji mam proto-
kół chciałbym zacytować jedno zdanie: „ Pan, jako radny ma prawo pytać, ale nie ma Pan
prawa krytykować”, Panie Wójcie niech nie wprowadza Pan standardów wschodnio europej-
skich w tej gminie. 

Wojciech Prądziński –  po ostatnich wiatrach zginęło lustro przy drodze powiatowej
proszę o zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych, chciałby również podziękować za
wyjazd MDP, chciałbym również zwrócić uwagę na niedawny plebiscyt z Dziennika Bał-
tyckiego nasze przedszkole zajęło II miejsce a nauczycielka Pani Ilona Truszczyńska za-
jęła I miejsce.

Ad. 6
Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) odwołania Skarbnika Gminy;

Wójt – korzystając ze swojej funkcji chciałbym kilka słów przed podjęciem uchwały po-
wiedzieć,  że to historyczna chwila były podziękowania,  trzeba powiedzieć,  że jestem
wdzięczny Pani Skarbnik za pracę, wkład w rozwój gminy, serce, trud i wysiłek. Pracuje
kilkanaście lat z Panią Skarbnik a uchwały są wymogiem proceduralnym, Rada przyjmu-
je na stanowisko i zwalnia, emocje są na pewno jest to duże poświęcenie ze strony Pani
Skarbnik prośba o uszanowanie decyzji.

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.
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Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)

b) powołania Skarbnika Gminy;

Wójt –  wiadomo, że musi być kontynuacja władzy Pani Danuty zawsze dla nas będzie
Skarbnikiem, jeżeli chodzi o kandydaturę Pani Alicji Koprek na stanowisko Skarbnika
Gminy Liniewo to naturalny proces przejścia. Pani Alicja jest mieszkanką Liniewa wszy-
scy ją znamy od wielu lat. Skończyła Liceum Ogólnokształcące w Kościerzynie w latach
1993-1997 o profilu matematyczno-fizycznym, 2000-2005 rozpoczęła i skończyła naukę
na Politechnice Koszalińskiej na wydziale Ekonomii i Zarządzania kierunek Ekonomia,
Rachunkowość i Finanse studia ukończyła z tytułem magistra. Kariera zawodowa rozpo-
częła prace 1 czerwca 1998r. w Urzędzie Gminy na stanowisku młodszego referenta pra-
cowała do 31 grudnia 1998r., od 1 marca 1999r. do 31 sierpnia 1999r. również praco-
wała na stanowisku młodszy referent w Urzędzie Gminy następnie od 2 listopada 1999r.
do 27 listopada 2005r. zajmowała stanowisko referent księgowości podatkowej w na-
szym Urzędzie. Od 28 listopada 2005r. objęła stanowisko inspektora w Urzędzie Gminy
w Liniewie trwało to do 8 maja 2008r., od 9 maja 2008r. Pani Alicja została mianowana
na Główną Księgową Urzędu Gminy to stanowisko zajmuje 9 lat posiada 19 lat doświad-
czenia  zawodowego,  oceniam,  że  jest  pracownikiem  sumiennym,  zdyscyplinowanym,
rzetelnym i odpowiedzialnym jest to ważny moment w historii życia i ciągłości rozwoju
gminy obowiązki i odpowiedzialność powstają jeszcze bardziej. Praca czyni człowieka
lepszym, człowiek dzięki niej czuje się bardziej przydatny, ponieważ może się realizo-
wać i  rozwijać  swoje  umiejętności,  pogłębiać  wiedzę.  Dzisiaj  proponuję  kandydaturę
Pani Alicji Koprek na to niezwykle odpowiedzialne i zaszczytne stanowisko, które zobo-
wiązuje do poświęcenia czasami na koszt swojej rodziny. Proszę o przyjęcie kandydatu-
ry.

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach – zostało tylko zapytać czy Pani Ali-
cja wyraża zgodę na objecie stanowiska.

Alicja Koprek – wyrażam zgodę.

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała, jako załącznik do protokołu)
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c) zmian w budżecie gminy;

Skarbnik omówiła zmiany w budżecie

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)

d) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 
2017 – 2023.

Skarbnik omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)

Ad. 7
Odpowiedzi na interpelacje radnych.

Wójt – dziękuję za przychylność w głosowaniu uchwał,
- wpusty w kierunku Wysina – przygotujemy pismo do Zarządu Dróg Powiatowych.

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach – otrzymałem właśnie telefon prace
są już wykonywane.

Wójt – odnośnie zakrzaczenia przygotujemy pismo,
-  plebiscyt  w  Dzienniku  Bałtyckim  –  to  zaszczyt,  że  nasze  przedszkole  zajęło  takie
miejsce jest rozbudowane, dodatkowo wyposażone, Pani Ilona zajęła I miejsce jest to
bardzo dobra ocena,
- rozlewisko wody – wiadomo, jaka jest aura zastoje wody tworzą się również w wielu
innych  miejscach,  woda  wsiąka  są  to  naturalne  procesy,  w  Głodowie  oczko  wodne
zostało zlikwidowane woda poszła w piwnicę budynków, będziemy mieli to na uwadze,
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- standardy wschodnio-europejskie – jesteśmy a polityczni rozmawiamy i traktujemy z
szacunkiem każdego wszystkich równo, jesteśmy otwarci rozmawiamy o problemach,
które są, ale potrzebne jest również zaangażowanie społeczeństwa w nasze środowisko.

Krystian Breski – równanie dróg – od jutra, jeśli tylko pogoda pozwoli przystępujemy
do prac.
 
Adam  Sosnowski –  chciałbym,  aby  w  piśmie  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  ująć
również sprzątanie chodników i poboczy przy drogach powiatowych, pozostałości po
zimie.
  
Ad. 8
Wolne głosy i wnioski

Jerzy Czapiewski – chciałbym przypomnieć temat melioracji sytuacja się pogarsza z łąk
robią się jeziora, były przygotowane plany, ale co dalej w tej sprawie, bobry na rzece
Wietcisa mają poprzewracane drzewa sytuacja jest nieciekawa.

Danuta Skuza Skarbnik Gminy –  dwa tygodnie  temu dziękowałam już  państwu za
wspólne lata pracy, ale jeszcze raz chciałabym podziękować za wspólne podejmowane
decyzje za to, że wspieraliście. Gratuluję koleżance, która została wybrana na Skarbnika
myślę, że nie zawiedzie nikogo i będzie kontynuować dzieło.

Jerzy Bałachowski – dziękuję Pani Dance w imieniu rady dziękujemy wspólnie z radą
dla nowej Pani Skarbnik życzymy wszystkiego dobrego ciężkie czasy nadchodzą, ale my
radni pomożemy.

Alicja Koprek Główna Księgowa – chciałabym podziękować za zaufanie za oddany głos
na mnie, mam nadzieję, że swoją pracą i kształceniem zawodowym w zakresie finansów,
postaram  się  wykonywać  dobrze  powierzone  mi  obowiązki.  Doświadczenie,  które
uzyskałam od Pani Danki na pewno w dużym stopniu pozwoli mi na dobre i rzetelne
prowadzenie tej księgowości a najbardziej dziękuję Panu Wójtowi, że zaufał mi w 2008
roku gdzie  też  było  ciężko.  Myślę,  że  przez  9  lat  na  stanowisku  Głównej  Księgowej
pokazałam, że jeżeli człowiek czegoś chce to potrafi, przede wszystkim zgodnie z literą
prawa tego zawsze się trzymam i myślę, że teraz też was nie zawiodę.  

Ad. 9
Zakończenie sesji

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 10.25

 
     Protokołowała                       Zatwierdzam
                                                                                                                                                 
    Marta Potulska                                                                   Wiesław Szarmach
                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 
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